
 

 

 
 

友通資訊能源政策 

 

友通資訊除透過產品與服務以改善人類資訊生活外，並致力於社會責任、

能源管理及環境安全衛生管理及優質企業安全管理之實踐與理念推廣，回饋社

會，提升勞工權益、提升安全績效及生活環境品質，今後友通資訊將整合社會

責任、能源、環境安全衛生管理、優質企業安全管理與現行經營理念，承諾提

供必要之資源與資訊，以更有效率方式執行能源政策，以達到組織設定之目標

及標的。 

友通資訊秉持以下原則，執行能源政策： 

1. 推動能源管理系統，提高能源使用效率； 

2. 遵守能源法令規章，落實綠色能源採購； 

3. 投資節能改善行動，達成溫室氣體減量； 

4. 持續改善能源績效，實現能源管理目標。 
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The Energy Policy for DFI Inc 

 

DFI Corporation has fulfilled its commitment by providing better products and services 

and has devoted itself to promoting social responsibility, energy management, 

environment, safety, health management, and security management. The goal is to 

contribute to society and to improve labor rights, safety and security performance, and 

quality of life. To fulfill our commitment to providing necessary resources and 

information to achieve organizational goals and objectives, from now on, DFI 

Corporation integrates social responsibility, energy, environment, safety and health 

management, and security management with a business philosophy to efficiently 

execute the Energy Policy. 

 
DFI Corporation executes the Energy Policy by upholding the following principles: 

 

1. Promote energy management systems to improve energy efficiency. 

2. Comply with energy-related laws and regulations and implement green energy 

procurement. 

3. Invest in energy-saving improvement actions to reduce greenhouse gas emissions. 

4. Continuously improve energy performance and achieve energy management goals. 
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